
Հրատապ խնդիրը լուծվեց

  

2011թ-ին ՀՀ-ում տեղի ունեցան կրթական բարեփոխումներ, ինչի արդյունքում
հանրակրթական դպրոցները դարձան  հիմնական և ավագ: Բյուրեղավանում գործում է մեկ
հիմնական և մեկ ավագ դպրոց: Ավագ դարձավ Սամվել Վարդանյանի անվան N 1 դպրոցը,
որի նախագծային  հզորությունը  1200 է, իսկ սովորողների թիվը 2014-2015 ուստարում եղել
է 295:  Դպրոցը զբաղեցնում է մոտ 8000քմ տարածք: Բոլոր ուսումնական պրոցեսներն
անցկացնելու համար  կրթօջախն ունի լայն հնարավորություններ՝ վերանորոգված ու
չափորոշիչներին համապատասխան: Վերջին 4 տարիների ընթացքում նվազեց
աշակերտների քանակը, կրճատվեցին ուսուցիչներ: Խնդիրը սկսեց մտահոգել թե դպրոցի
տնօրինությանը, թե համայնքապետարանին: Բնականաբար այն դարձավ հարցերի հարցը: 
Գործող  հիմնական դպրոցն աշխատում է ծանրաբեռնված գրաֆիկով: Դասընթացներն անց
են կացվում երեք հերթափոխով, իսկ դպրոցի շենքային պայմանները բավարար չեն
աշխատանքներն համակարգելու համար: Դպրոցը նախատեսված է 568 աշակերտի համար,
սակայն ներկա պահին աշակերտների թիվը  857 է:  Հաշվի առնելով ավագ դպրոցի
հնարավորությունները և հիմնական դպրոցի գերծանրաբեռնվածությունը, ընդառաջ գնալով
ծնողների բազմաթիվ դիմումներին, Բյուրեղավանի քաղաքապետ Հակոբ Բալասյանը՝
մտահոգված համայնքում սովորողների բնականոն  ուսումնական գործընթացով դիմել է
պատկան մարմիններին:  Ավագ դպրոցի տնօրեն Կարինե Խաչիկյանը ևս բազմիցս դիմել է
տարբեր պետական կառույցների:  Ի վերջո, սույն թվականի օգոստոսի 18-ին ՀՀ
կառավարությունը  որոշում ընդունեց Ս. Վարդանյանի անվան ավագ դպրոցում 2015-2016
ուսումնական  տարվանից կատարել 5-ից 9-րդ դասարանների ընդունելություն: Ավագ
դպրոցի տնօրենը Byureghavan.am-ին տեղեկացրեց, որ նոր ուսումնական տարում
դպրոցում ձևավորվել է երկու 5-րդ դասարան և մեկ 6-րդ դասարան: Նշենք, որ
համաշխարհային բանկի միջոցներով և համայնքի ղեկավար Հակոբ Բալասյանի
աջակցությամբ 2013թ-ին դպրոցում բացվել է նախակրթարան:
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